
Villa	Moors	
	
Geachte	voorzitter,	college	en	leden	van	de	raad,	publiek	en	overige	aanwezigen,	
	
	
Graag	vraag	ik	mogelijk	meer	tijd		dan	de	5	minuten	waarop	ik	meen	minimaal	recht	op	
te	hebben.	Dit	daar	de	bestemmingswijziging	rondom	Villa	Moors	(/	Bax)	al	volgens	mij	
meer	dan	10	jaar	speelt.	Dit	terug	brengen	in	5	minuten	is	vrij	lastig.		
(Ik	heb	het	stuk	al	eerder	beschikbaar	gesteld	ter	voorbereiding	voor	u)	
	
Ik,	bewoner	Johan	van	Dalen,	van	Vestinghlaan	nr.	1	vraag	naast	de	ingediende	
zienswijze	(	zie	agenda)	aandacht	voor	de	volgende	punten	daar	ik	keer,	op	keer	stuit	op	
onduidelijkheden	rondom	de	diverse	procedures	die	er	in	de	loop	der	jaren	hebben	
gespeeld	rondom	de	Vestinghlaan	/	Lindenburghlaan	en	nu	het	bestemmingsplan	Villa	
Moors.	Waarbij	ik	u	ook	mee	wil	nemen	in	andere	persoonlijke	ervaringen	in	deze	
gemeente.	Ik	had	ook	aangegeven	deze	mondeling	te	willen	toelichten!	Echter	geen	
reactie	gehad	van	u.		
	
	
Ik	ben	zelf	van	agrarische	afkomst,	woon	al	sinds	1992	in	deze	gemeente	en	werk	nu	in	
de	financiële	sector.	Ook	ben	ik	vier	jaar	bestuurslid	geweest	bij	het	Waterschap	
Brabantse	Delta	in	het	verleden.		Ik	heb	dan	ook	geleerd	om	te	besturen	op	hoofdlijnen,	
echter	inhoudelijk	moet	je	wel	goed	op	de	hoogte	zijn	is	mijn	persoonlijke	ervaring.	
Vandaar	dat	ik	ook	hoop	dat	de	punten	die	ik	hierbij	aangeef	niet	nieuw	zullen	zijn	voor	
u.	Ook	leg	je	niet	voor	niets	de	eed	of	belofte	af	net	als	bij	de	bestuursfunctie	’s	bij	de	
gemeente.		Zelf	werk	ik	als	medewerker	in	het	bankwezen.	Daar	dienen	de	medewerkers	
tegenwoordig	ook	al	de	bankiers	eed	af	te	leggen.	Misschien	is	dit	ook	iets	voor	
medewerkers	bij	de	overheid?	
	
Ik	wil	echter	snel	terug	keren	naar	het	agendapunt:	Villa	Moors	met	de	volgende	punten	
waar	ik	vragen	over	heb:	
	
Samenvatting:	
Een	monumentaal	pand	en	toch	er	naast	bouwen?	
Voldoet	het	plan	aan	een	duurzaam	verkeersveilige	inrichting?	
Vestinghlaan	13?	
Afstanden	20	meter?	25	meter?	Zonlicht?	Wie	weet	het?	
Parkeren	een	groot	probleem	nu	al!	
Milieu	rondom	Villa	Moors!	
Welk	verhaal	vertelt	de	politiek	nog?		
	
	

1. Woensdag	7	januari	2015	is	Villa	Moors	aangewezen	als	gemeentelijk	monument.	
Hoe	kan	het	in	deze	tijd	dat	er	naast	zo’n	pand	een	veel	groter	complex	wordt	
gebouwd?	In	andere	gemeenten	in	Nederland	wordt	zo’n	plan	direct	naar	de	
prullenbak	verwezen	heb	ik	begrepen?	

2. Volgens	mij	dienen	gemeenten	en	overige	overheden	in	Nederland	rekening	te	
houden	met	het	volgende	aspect:	Duurzaam	verkeersveilige	inrichting.	
In	het	verleden	is	er	een	plan	gepresenteerd	door	deze	gemeente	inzake	



herinrichting	Fabrieksdijk	/	Vestinghlaan	/	Lindenburghlaan.	Dit	is	ook	
grotendeels	destijds	uitgevoerd.	Echter	in	dit	bestemmingsplan	zie	ik	een	ander	
plan	van	inrichting!	Hoe	kan	dit,	terwijl	er	in	het	achterliggende	gebied	
bijvoorbeeld	nu	een	school	is	gevestigd,	waarbij	er	volgens	mij	dagelijks	vele	
ouders	en	kinderen	gebruik	maken	van	genoemde	wegen.	Echter	in	het	
voorliggende	plan	wordt	de	kruising	Vestinghlaan	/	Lindenburghlaan	veel	
minder	overzichtelijk.	Echter	aanpassingen	zie	ik	niet	om	snelheid	te	matigen?	
Ook	zie	ik	de	groenstrook	niet	meer	die	destijds	is	gepresenteerd	door	deze	
gemeente	aan	haar	inwoners	op	het	perceel	van	Villa	Moors.	Mevrouw	
Baartmans	was	toen	wethouder.	Ik	heb	met	haar	toen	destijds	rond	de	verhuizing	
naar	het	nieuwe	gemeentehuis	nog	een	onderhoud	gehad.	Destijds	was	er	wel	
onduidelijk	of	de	bomen	nu	nieuw	of	bestaand	waren	in	het	plan?		Antwoord	heb	
ik	nooit	gehad.	Ik	heb	we	geconstateerd	dat	de	bomen	gekapt	zijn	en	dat	er	
andere	bomen	voor	in	de	plaats	zijn	gekomen.	Ook	verdween	er	toen	een	
Zebrapad	ter	hoogte	van	de	Kromme	Elleboog.	Dit	was	niet	nodig	in	een	30	km	
zone	was	het	antwoord.	Echter	nu	in	2015	zie	ik	deze	gelukkig	wel	weer	in	de	
Gemeente	Steenbergen.	Er	kan	dus	wel	iets	veranderen	in	de	tijd.	

3. Inhoudelijk	zie	ik	in	de	stukken	het	adres	Vestinghlaan	13.	Een	andere	inspreker	
heeft	dit	ook	gezien!	Echter	ik	heb	het	e.a.	proberen	uit	te	zoeken	waar	en	wat	dit	
is?	Echter	ik	weet	het	niet.	Hebben	we	bij	dit	plan	soms	nog	meer	verrassingen?	
Ik	weet	het	niet	meer	bij	deze	gemeente?	Dit	gezien	de	volgende	ervaringen	die	ik	
heb.	Ik	vind	het	raar	dat	de	gemeente	het	e.a.	niet	beter	heeft	gecontroleerd	in	dit	
plan.	Wat	heeft	de	gemeente	in	de	toekomst	nog	meer	voor	ons	“	in	petto”		dat	wij	
nog	niet	weten?	

4. Afstanden	in	de	onderliggende	stukken	zijn	niet	juist	in	mijn	ogen.	De	huidige	
tekeningen	zijn	dus	niet	juist	opgesteld.	Naast	mijn	huis	is	nl.	een	uitbouw.	Er	
wordt	aangeven	20	meter	buiten	de	bestaande	bebouwing	te	blijven	in	de	dit	
plan.		Echter	waar	komt	die	20	meter	vandaan?		
Ik	woon	sinds	1992	in	deze	gemeente.	Eerst	op	de	Welberg.	Voor	dat	ik	er	ging	
wonen	informeerde	ik	wat	er	ging	komen.	Wat	bleek	er	kwam	een	nieuw	bouw	
wijkje	achter	de	Van	Nispenstraat	28:		Tevens	werd	er	tegen	de	scheidingslijn	
gebouwd	zonder	mij	te	informeren	als	directe	buurman!	Ik	neem	aan	dat	ik	nu	
ook	tegen	de	scheidingslijn	van	mijn	erfgrens	mag	bouwen	en	dat	het	nieuwe	
plan	minimaal	20		of	25	meter	er	vandaan	blijft?	Ook	neem	ik	aan	dat	de	
gemeente	net	als	in	het	buitengebied	van	deze	grote	agrarische	gemeente	te	
grootte	bouwblokken	niet	toestaat	en	deze	verwijst	naar	het	industrieterrein.	Als	
ik	de	tekeningen	van	de	oude	situatie	vergelijk	met	het	plan	snap	ik	het	echt	niet	
meer!	Helemaal	niet	meer	als	ik	lees	dat	Villa	Moors	een	onderdeel	van	een	
voormalig	boerderij	complex	is.		
Ik	stoor	me	persoonlijk	aan	de	lange	doorlooptijden	echter	als	ik	bezwaar	maak	
op	de	aanpassingen	aan	de	bestaande	Villa	vorig	jaar	(2014)ben	ik	te	laat!	Als	dit	
plan	doorgaat	zit	ik	straks	echt	letterlijk	in	het	donker!	Op	het	moment	dat	ik	dit	
stuk	opstelde	was	het	Black	Friday,	echter	ik	ga	er	vanuit	dat	dit	plan	op	Blue	
Monday	zeker	van	de	baan	is!	

5. Nu	is	parkeren	al	een		probleem!	Dit	heb	ik	ook	gemeld	met	de	inspraak.	Graag	
wil	ik	als	dit	plan	wordt	ingediend	door	de	Buuron	groep	een	aanpassing	hebben	
bij	mij	woonhuis	heb	ik	destijds	persoonlijk	aangegeven,	dat	bij	zou	kunnen	
dragen	aan	het	probleem.	Echter	wij	worden	niet	gehoord	als	bewoners?	Dienen	
zelf	maar	met	een	plan	te	komen	werd	er	gezegd.		Trouwens	wel	raar	dat	er	in	



het	verleden	een	avond	werd	georganiseerd	door	de	indieners	van	het	plan	en	de	
gemeente	en	dat	er	alleen	maar	een	beperkte	groep	een	uitnodiging	kreeg.	Echter	
zouden	wij	dan	bijvoorbeeld	ook	een	privé	parkeerplaats	krijgen	straks???	Wie	
weet,	maar	volgens	mij	dient		het	volgende	plan	zie	al	weer	aan:	De	verbouwing	
van	de	“Ziekenhuispost	/		verpleegtehuis	Bravis”.	Straks	nog	meer	parkeer	
problemen?	Of	worden	alle	plannen	die	rondom	onze	huizen	afspelen	herzien?	
Afgelopen	week	reed	er	weer	iemand	tegen	een	paaltje	op	de	Lindenburghlaan.	Ik	
meld	het	maar	even	want	mevrouw	reed	door	en	het	paaltje	staat	nu	scheef.	
Waarschijnlijk	was	mevrouw	gehaast	i.v.m.	een	afspraak	die	ze	had,	ze	kon	echter	
slecht	een	parkeerplaats	vinden.	

6. Ik	mis	een	onderzoek	naar	de	vogels	die	zich	ophouden	rondom	de	Villa	Moors.	
Deze	vliegen	rond	en	zitten	vaak	in	de	bomen	voor	de	Villa.	Hoe	is	de	
aanvliegroute?	Echter	door	het	nieuwe	plan	meen	ik	dat	dit	een	bedreiging	is	
voor	deze	grote	aantallen	vogels	die	zich	ophouden.	(	het	zijn	er	zeker	meer	dan	
10,	misschien	soms	wel	duizend!)	Daarnaast	is	in	mijn	ogen	de	kwaliteit	van	het	
aanzien	van	het	monumentale	pand	verslechterd.	In	omliggende	gemeente	dient	
men	het	gebouw	aan	te	passen	aan	de	bestaande	uitstraling	van	het	gebouw.	Nu	
zie	ik	een	stalen	constructie	en	groene	en	zwarte	plastic	afval	containers!!	
Wanneer	volgen	de	papiercontainers	Gemeente?	Binnenkort	komen	de	
containers	ook	nog	op	de	stoep	te	staan	bij	ons	in	de	straat	voor	onze	deur	want	
daar	is	straks	geen	plaats	meer	voor	vermoed	ik!!??	Of	komen	er	bij	de	
nieuwbouw	ondergrondse	containers??	Waar	staan	ze	in	het	plan??		

7. 	Zaterdag	28	november	las	ik	het	volgende	in	de	krant	BN	DeStem	(had	helaas	
geen	tijd	om	alles	te	lezen):	Welk	verhaal	vertelt	de	politiek	nog?	Bijna	alle	
politieke	partijen	in	West-Brabant	zien	hun	ledenaantallen	krimpen.	Dat	blijkt	uit	
een	enquête	van	BN	DeStem.	Het	probleem	van	de	partijen	is	dat	oude	
gangmakers	letterlijk	uitsterven	en	jongeren	niet	geïnteresseerd	lijken.	Lokale	
politici	voorspellen	en	schraal	politiek	landschap,	waarin	een	kleine	elite	de	
scepter	zwaait.	Of	valt	het	wel	mee?		
Mijn	persoonlijke	vraag	is	:	wie	treedt	er	in	de	voetsporen	van	Samantha	Joosten	
uit	Ossendrecht	die	schreef:	“Ik	hou	ervan	problemen	op	te	lossen.”		


